
Obecný úrad Gôtovany                                                                       V Gôtovanoch 27.01.2020 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 9. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gôtovanoch, ktoré sa konalo dňa 

22.01.2020 o 17:30 hodine v zasadacej miestnosti obecného úradu. 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, Ing. Daniela  

                               Čerevková, Ing. Ján Donoval 

Ďalej prítomní : Jozef Cút starosta obce, Ing. Pavel Tylka hl. kontrolór obce, Bc. Alena  

                           Florová referent OÚ a Ing. Lenka Mužilová referent OÚ 

Neprítomní poslanci : 0 

 

Zasadnutie otvoril starosta obce Jozef Cút, privítal poslancov a ostatných prítomných. Ďalej 

určil dvoch overovateľov zápisnice - Miroslava Gemzického a Ing. Jána Donovala a určil 

zapisovateľku Bc. Alenu Florovú. Starosta obce žiadal doplniť pôvodný návrh rokovania 

o nový bod rokovania - zriadenie finančnej komisie, pod poradovým číslom 3. 

 

Prítomným poslancom predložil k schvaľovaniu pôvodný návrh programu rokovania, ktorý 

nebol schválený. 

 

Program rokovania  

  
1. Kontrola uznesení z ôsmeho zasadnutia OZ  

2. Schválenie kompletného servisu plastových okien NB 184 - p. Krakovský  

3. Schválenie predsedu finančnej komisie  

4. Návrh uznesení  

5. Interpelácie poslancov  

6. Diskusia  

7. Záver 

 

 

Prítomní : 5 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

                       Ing. Daniela Čerevková, Ing, Ján Donoval 

 

Neprítomní : 0 

 

Hlasovanie : 

Za : 0 

Proti : 5 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

                Ing. Daniela Čerevková, Ing. Ján Donoval 

 

Zdržal sa : 0    

 



Poslancom bol po doplnení nového bodu rokovania predložený na schválenie nový program 

rokovania pre 9. zasadnutie obecného zastupiteľstva v Gôtovanoch, ktorý bol jednohlasne 

schválený. 

 

Nový program rokovania  
 

1. Kontrola uznesení z ôsmeho zasadnutia OZ  

2. Schválenie kompletného servisu plastových okien NB 184 - p. Krakovský  

3. Zriadenie finančnej komisie 

4. Schválenie predsedu finančnej komisie  

5. Návrh uznesení  

5. Interpelácie poslancov  

7. Diskusia  

8. Záver 

 

Prítomní : 5 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

                       Ing. Daniela Čerevková, Ing, Ján Donoval 

 

Neprítomní : 0 

 

Hlasovanie : 

Za : 5 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

             Ing. Daniela Čerevková, Ing. Ján Donoval 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0    

 

R O K O V A N I E 

 

K bodu 1/  V prvom bode rokovania starosta oboznámil prítomných poslancov s plnením  

                  uznesení z ôsmeho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

                  Poslanci zobrali plnenie uznesení na vedomie : 

                  - informáciu o zverejnení schváleného rozpočtu na rok 2020 

                  - zaradenie do programu najbližšieho rokovania obecného zastupiteľstva  

                       - dodatočné schválenie kompletného servisu plastových okien na nájomnom  

                          bytovom dome s.č. 184 

                       - návrh na zriadenie finančnej komisie 

                  - zverejnenie výsledkov rozborov odobratých vzoriek z potokov a vybraných  

                    studní na webovej stránke obce - po ekologickej havárii v katastri obce Dúbrava   

 

                 

K bodu 2/  V druhom bode rokovania obecné zastupiteľstvo dodatočne schválilo  

                  kompletný servis plastových okien na nájomnom bytovom dome súpisné číslo 184 

                  Firmou PROWISS, Štiavnička 304, Ružomberok za celkovú cenu 3.600,- eur.  

                  

                  Prítomní : 5 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

                  Ing. Daniela Čerevková, Ing, Ján Donoval 

 

 

Neprítomní : 0 



Hlasovanie : 

Za : 4 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

              Ing. Ján Donoval 

Proti : 0 

Zdržal sa : 1 - Ing. Daniela Čerevková    

                    

 

K bodu 3/  V treťom bode rokovania obecné zastupiteľstvo schválilo zriadenie finančnej  

                    komisie. 

 

Prítomní : 5 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

                       Ing. Daniela Čerevková, Ing, Ján Donoval 

Neprítomní : 0 

 

Hlasovanie : 

Za : 5 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

             Ing. Daniela Čerevková, Ing. Ján Donoval 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0     

 

              

K bodu 4/ V štvrtom bode rokovania prítomným poslancom starosta obce Jozef Cút predložil  

                  návrh na predsedu finančnej komisie – Ing. Ján Donoval. K voľbe predsedu  

                  finančnej komisie vyslovila pripomienku Ing. Daniela Čerevková. Povedala, že  

                  navrhnutá za predsedu komisie chcela byť aj ona. Ďalej uviedla, že chce byť  

                  riadnym členom komisie. 

                  Obecné zastupiteľstvo za predsedu finančnej komisie schválilo Ing. Jána  

                  Donovala a zároveň žiada predsedu komisie na najbližšom zasadnutí predložiť 

                  návrh na zloženie členov komisie.   

 

Prítomní : 5 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

                       Ing. Daniela Čerevková, Ing. Ján Donoval 

Neprítomní : 0 

 

Hlasovanie : 

Za : 4 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

             Ing. Daniela Čerevková 

Proti : 0 
Zdržal sa : 1- Ing. Ján Donoval     

 

 

 

K bodu 5 / Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesení z 9. zasadnutia obecného  

                   zastupiteľstva 

                     

Prítomní : 5 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

                       Ing. Daniela Čerevková, Ing, Ján Donoval 

Neprítomní : 0 

 

 



Hlasovanie : 

Za : 5 - Mgr. Jana Štetková, Miroslav Gemzický, Eva Hrbková, 

             Ing. Daniela Čerevková, Ing. Ján Donoval 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0    

 

K bodu 6 / Na dotaz Ing. Daniely Čerevkovej  

                   - či boli zverejnené výsledky rozborov odobratých vzoriek z potokov a studní  

                     starosta odpovedal, že áno, boli zverejnené na webovej stránke obce a na  

                     úradnej tabuli pred obecným úradom  

                   - či neboli podané pripomienky k rozpočtu - starosta odpovedal, že pripomienky  

                     poslancov boli riešené priamo na zastupiteľstve, zapracované do rozpočtu a zo    

                     strany občanov bola podaná jediná pripomienka od Ing. Miroslava Zeleného,  

                     ktorá bola všeobecná, zároveň upovedomil poslancov, že Ing. Miroslav Zelený  

                     podal podnet na prokuratúru a podnet je v riešení 

                   - čo dala obec zamerať geometrickým plánom – starosta odpovedal, že prístavbu 

                     sociálneho zariadenia k obecnému domu vo vyšnej časti obce a obec rieši  

                     dodatočné stavebné povolenie  

                   - v akom stave je výstavba elektrickej a vodovodnej siete vo vyšnej časti obce 

                     starosta odpovedal, že pokiaľ je nám známe bolo pozastavené územné konanie 

                     pre výstavbu elektrickej siete a na stavby, ktoré vznikli na tomto území bolo  

                     vydané rozhodnutie na pozastavenie výstavby 

 

K bodu 7 / V tomto bode rokovania požiadal o slovo Ing. Miroslav Zelený. Vyslovil názor, že  

                   starosta obce zasiahol do kompetencií obecného zastupiteľstva a domnieva sa  

                   že bol porušený zákon, že navrhol predsedu finančnej komisie a nesprávne sa 

                   vyjadril k jeho pripomienke k rozpočtu, v ktorej boli jasné a zákonné veci. 

                   Ďalej v tomto bode rokovania : 

                   - starosta obce Jozef Cút informoval o návrhu plánu zasadnutí obecného  

                     zastupiteľstva na rok 2020 - stanovia sa len týždne a to 17., 29., 42. a 49. 

                     týždeň, ďalšie zasadnutie plánuje v termíne 10.2. - 11.2.2020 

                   - ďalej starosta obce informoval poslancov o predbežných výsledkoch  

                     odpadového hospodárstva za rok 2019, treba urobiť osvetu kvôli novej  

                     fakturácii odpadu    

                   - poslankyňa Mgr. Jana Štetková predložila kontakt na p. Socháňa, ohľadom  

                     oplotenia cintorína vo vyšnej časti obce 

                   - poslanec Miroslav Gemzický žiada poriadiť okolo kontajnerov pri nájomných  

                     bytových domoch a posoliť príjazdovú cestu k týmto bytovým domom 

                     ďalej nech telovýchovná jednota predloží súpis materiálu na rekonštrukciu šatní 

  

          

Po prerokovaní všetkých bodov na záver starosta obce Jozef Cút poďakoval prítomným za 

účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

                                                                           



Zapisovateľ:  Bc. Alena Florová      ............................................. 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

                                                                           

Miroslav Gemzický             ............................................ 

                                                                           

Ing. Ján Donoval                               ............................................                          

 

 

 

 

 

 

 

             Jozef  Cút  

                                                                                                          starosta obce                                                                                 

    


